
Beste Gemeente Steenbergen, 

 

Wij willen het met u ergens over hebben. 

Het gaat over de natuur, en over het opstijgen van de ballonnen. 

Wij willen graag dat u het verbied om ballonnen op te laten stijgen. 

Het is heel slecht voor de natuur, en voor de dieren. 

Het gaat al lang niet goed met het milieu, met verschillende oorzaken. 

En wij willen proberen een van die oorzaken stoppen, daarom vragen wij nu of u dat misschien kan 

verbieden. 

Als iedereen een beetje meehelpt zou het vast moeten lukken. 

 

 

Groetjes,  

Jessica Timmermans en Sofie Melief 

 

Gummarus 8A 

 

 


